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PROTOKOLL 05/11 
 

Protokoll fra møte i Byutviklingskomiteen i Bydel Grünerløkka 30. mai 2011 kl. 17:30-
18:55 i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57, inngang Korsgata. 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen fremmøtte til åpen halvtime. 
 
Opprop 
Til stede: Ole A. Werring (V) leder, Fredrik Bjerch-Andresen (H) nestleder, Henny-Wanda 
Paulsen (A), Rune Haaland (A), Anne Skranefjell (SV), Klaus Bryn (R) 
 
Fra administrasjonen møtte: Bydelsdirektør Heidi Larssen, Møtesekretær Karl Arthur 
Giverholt 
 
Forfall: Ted Heen (F) 
 
I stedet møtte: Njål I. Fodnes (F) 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen enstemmig godkjent med merknad om enkelte gale møtedatoer.  
 
Godkjenning av sakskart 
Enstemmig godkjent. 
 
Godkjenning av protokoll 
Enstemmig godkjent.  
 
Informasjon 

• Rammetillatelse Seilduksgata 9 

• Område- og prosessavklaring – Thorvald Meyers gate 61 

• Alternativt planforslag for Marselis’ gate 1b m.fl. fra Oslo Elveforum 

• Byggeplan Tiedemannsparken 

• Prosjektbeskrivelse – Dette er et fint sted 

• Underretting om retting av tidligere vedtak – Haslevangen 9-13 
 
Innmeldte spørsmål 

• Om drift av fontener og vedlikehold av parker fra F 
 
Svar fra administrasjonen: 
Bydelen har mange fontener, men ingen av dem virker tilfredsstillende. Det ligger ikke penger 
til drift av disse i budsjett for 2011, men det er lagt inn penger i sak om budsjettsaldering for å 
utarbeide en tilstandsrapport for fontenene. Olaf Ryes plass er først ut. Administrasjonen regner 
med at kostnaden vil være i størrelsesordenen NOK 1.000.000.- for å sette fontenene i stand 
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igjen. Alexander Kiellands plass driftes av Vann- og Avløpsetaten, som har store problemer 
med vanntilgangen. Det er også en del problemer med at folk kaster søppel og lignende i 
fontenene. Det er imidlertid satt av mer penger til vedlikehold av parker i sak om 
budsjettsaldering, som blir behandlet i Bydelsutvalget 16.06.2011. Rusken kommer som 
tidligere år til å ansette ungdom i sommerjobb, og disse vil primært arbeide med vedlikehold av 
parkene.  
 
Eventuelt 

• Markering av nye gate- og plassnavn. 
 
Saker behandlet under møtet: 
 
SAK 19/11 PROTOKOLL FRA MØTE I BYUTVIKLINGSKOMITEEN 02. MAI 2011 
 
Vedtak:  
Protokollen enstemmig godkjent.  
 
SAK 20/11 BEBOERPARKERING I OSLO 
Saksnr.: 201100664 

 
Bydelsdirektørens forslag til innstilling: 

1. Bydelsutvalget ønsker å innføre ordningen med beboerparkering i bydelen, i første 
rekke innenfor Ring 2. Utenfor Ring 2 er behovet for beboerparkering i bydelen noe 
mindre, men bydelsutvalget vil vurdere å innføre ordningen også her når det blir aktuelt. 

2. Bydelsutvalget mener det vil være hensiktsmessig om forskriften åpner for 
gjesteparkering, men deler Bymiljøetatens bekymring for at dette kan føre til misbruk 
ved at beboere ”reserverer” et for stort antall plasser til sine gjester. Det bør derfor 
innføres en begrensning på én gjestetillatelse pr. husstand. Bydelsutvalget forutsetter at 
Bymiljøetaten gjennomfører ordningen på en måte som ikke vil kreve en urimelig 
økning i etatens administrative ressursbruk.   

3. Bydelsutvalget deler Bymiljøetatens oppfatning om at betalingen for fremmedparkering 
bør være den samme med og uten gjestekort, men at tidsbegrensingen ikke gjelder for 
biler med gjestekort.  

4. Bydelsutvalget mener det bør innføres en ordning hvor næringsdrivende med lokaler i 
områder med beboerparkering kan søke fritak fra tidsbegrensningen, men ikke 
parkeringsavgiften, uavhengig av bedriftens ”særlige behov”. Slike tillatelser bør 
knyttes til bedriften, ikke personer/kjøretøy, og bør være begrenset til én tillatelse pr. 
lokale.    

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag falt med 4 (F, H, 2A), mot 3 (SV, V, R) stemmer.  
 
Komiteen vedtok dermed ingen innstilling i saken. 
 

Saken går videre til Bydelsutvalget for endelig vedtak. 

 

SAK 21/11 UTKAST TIL FORSKRIFT OM MIDLERTIDIGE 
TRAFIKKREGULERENDE TILTAK VED HØY LUFTFORURENSNING I 
OSLO KOMMUNE 
Saksnr.: 201100576 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Komiteen stiller seg positiv til at det innføres retningslinjer for midlertidige trafikkregulerende 
tiltak ved høy luftforurensning i Oslo kommune. Komiteen har følgende kommentarer til utkast 
til forskrift: 
 

1. I § 3, punkt c), anser komiteen at det bør gjøres forskjell på eldre biler med dieselmotor, 
og nyere biler med renseteknologi. Komiteen begrunner dette med at det tidligere har 
vært oppfordret til økt bruk av kjøretøy med moderne dieselmotor, og at det vil slå 
uheldig ut for de som fulgte denne oppfordringen dersom det nå skal innføres særskilte 
begrensninger på bruken av disse kjøretøyene.  

2. I §3, punkt d), forutsetter komiteen at forskriften vil gjennomgå en språkvask før den 
trer i kraft, slik at punktet blir lydende: ”forbud mot all privat bruk av personbiler med 
én person i bilen …”. 

 
Tilleggsforslag fra R: 
Ordet «bare» legges til i siste setning i forslagets 2. punkt.  
 
Tilleggsforslag fra A: 
Komiteen foreslår at det legges til et punkt f i forskriften som lyder: «økte bomsatser». 
 
Voteringsorden: 
Det ble først votert over første avsnitt i Bydelsdirektørens forslag, deretter over punkt 1 i 
bydelsdirektørens forslag, så bydelsdirektørens forslag, punkt 2, med endringsforsalg fra R, og 
til slutt over tilleggsforslag fra A.  
 
Votering 
Bydelsdirektørens forslag, første avsnitt ble vedtatt med 5 (V, 2A, SV, R) mot 2 (H, F) 
stemmer.  
Bydelsdirektørens forslag, punkt 1 falt med 5 (F, H, 2A, SV) mot 2 (V, R) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag, punkt 2, med endringsforslag fra R, ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fra A ble vedtatt med 5 (V, 2A, SV, R) mot 2 (F, H) stemmer 
 
Komiteens vedtak er dermed som følger: 
Komiteen stiller seg positiv til at det innføres retningslinjer for midlertidige trafikkregulerende 
tiltak ved høy luftforurensning i Oslo kommune. Komiteen har følgende kommentarer til utkast 
til forskrift: 
 

1 I §3, punkt d), forutsetter komiteen at forskriften vil gjennomgå en språkvask før den trer i 
kraft, slik at punktet blir lydende: ”forbud mot all privat bruk av personbiler med bare én 
person i bilen …”. 

2 Komiteen foreslår at det legges til et punkt f) i forskriftens §3 som blir lydende: «økte 
bomsatser». 

 

SAK 22/11 FORSLAG TIL NORMER FOR FELLES LEKE- OG 
UTEOPPHOLDAREALER FOR BOLIGBYGGING I INDRE OSLO 
Saksnr.: 201100585 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Byutviklingskomiteen stiller seg meget positiv til at normene for felles leke- og 
uteoppholdsarealer oppdateres på en måte som i større grad enn tidligere vil ivareta bydelens 
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behov for arealer som legges til rette for barn. Komiteen anser det som spesielt positivt at de 
naturlige lysforholdene i byen vektlegges sterkt, at det stilles strenge krav til utformingen av 
arealer som kan regnes inn i felles uteareal, og at det er tatt hensyn til at barn i skolealder har 
behov for større sammenhengende arealer – for eksempel til ballspill – enn mindre barn. 
Komiteen anbefaler derfor at forslaget gjennomføres uten vesentlige endringer.  
 
Endringsforslag fra A: 
Siste setning i Bydelsdirektørens forslag endres til «Komiteen anbefaler derfor at forslaget 
gjennomføres.» 
 
Voteringsorden: 
Det ble stemt over Bydelsdirektørens forslag med endringsforslag fra A under ett. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag med endringsforslag fra A ble enstemmig vedtatt.  
 
Komiteens vedtak er dermed som følger: 
Byutviklingskomiteen stiller seg meget positiv til at normene for felles leke- og 
uteoppholdsarealer oppdateres på en måte som i større grad enn tidligere vil ivareta bydelens 
behov for arealer som legges til rette for barn. Komiteen anser det som spesielt positivt at de 
naturlige lysforholdene i byen vektlegges sterkt, at det stilles strenge krav til utformingen av 
arealer som kan regnes inn i felles uteareal, og at det er tatt hensyn til at barn i skolealder har 
behov for større sammenhengende arealer – for eksempel til ballspill – enn mindre barn. 
Komiteen anbefaler derfor at forslaget gjennomføres.  
 
SAK 23/11 BUDSJETTSALDERING   -  DISPONERING AV MINDREFORBRUK 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 

1. Budsjettet for kjøp av sykehjemsplasser økes med 2.5 millioner av ikke disponerte 
midler fra budsjettforliket, satt av på funksjonsområde 3, pleie og omsorg. 

2. 7.152 millioner av mindreforbruk 2010 brukes til å dekke prognostisert merforbruk på 
flere tjenester og fordeles slik på de ulike funksjonsområdene: 

• Funksjonsområde 2 A barnehager økes med 0,5 millioner 

• Funksjonsområde 2B oppvekst økes med  6.652 millioner 
3. 0,250 millioner av mindreforbruket 2010 brukes til å dekke ekstra kostnader ved 

etablering av hybelhus for ungdom. Funksjonsområde 2B økes med 0,250 millioner. 
4. 1,798 millioner av mindreforbruket legges til funksjonsområde 2B oppvekst i hnehold 

til bydelsdirektørens innstilling punkt 1 til 5 på innspill fra publikum, tjenester og 
politikere.  

 
Vedtak: 
Komiteen tar saken til orientering.  
 

Saken går videre til Bydelsutvalget for endelig vedtak. 

 

SAK 24/11 TERTIALRAPPORTERING PER 1. TERTIAL 2011   
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Tertialrapport og tertialstatistikk for bydel Grünerløkka per 1. tertial 2011 tas til orientering. 
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Vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Saken går videre til Bydelsutvalget for endelig vedtak.  
 
Eventuelt: 
Administrasjonen oppfordrer komiteens medlemmer til å komme med forslag til navnsetting 
som skal markeres spesielt. R foreslår at veier og plasser hvor etterkommere har uttrykt spesiell 
begeistring prioriteres. Mosse Jørgensen, Rigmor Luihn, Kathe Lasnik, Kirsten Hansteen og 
Signe Nesbakken nevnes som mulige kandidater.  
 
 
Oslo, 30. mai 2011 
 
 
 
Karl Arthur Giverholt 
sekretær, Byutviklingskomiteen 
 
 
 
 
  
  
  

 


